
 حضور مدیر مخابرات منطقه گلستان 
در جمع نخبگان و معتمدین شهر اینچه برون 

مدیر مخابرات منطقه گلستان در نشست نخبگان شهر اینچه 
یافت.  بود حضور  برگزار شده  استاندار کلستان  با حضور  برون که 
به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه گلستان ، دکتر غلامعلی 
و  نخبگان  با  گلستان  استاندار  نشست  حاشیه  در  که  شهمرادی 
معتمدین شهر اینچه برون از توابع شهرستان گنبد کاووس سخن 
های  ایده  اخذ  زمینه  در  نخبگان  با  گفتگو  و  نظر  تبادل  میگفت: 
خلاقانه در حهت توسعه فناوری در استان خبر داد. مدیر مخابرات 
منطقه گلستان بهره مندی از دانش و پیشنهادات ارزنده نخبگان 
تامین  و  ایجاد  و  مخابرات  اهداف  پیشبرد  در  موثری  کمک  را 
از  استفاده  و  دانست  استان  در  نیاز  مورد  و  مناسب  زیرساختهای 
فرصتهای اینچنینی در راستای گفتگو با نخبگان را ارزشمند عنوان 

کرد.

تجمع بسیجیان پایگاه مقاومت بسیج شهدای 
رمضان شركت نفت و گاز اروندان برگزار شد

تجمع بسیجیان پایگاه مقاومت بسیج شهدای رمضان شرکت 
نفت و گاز اروندان با موضوع انتخابات )سهم من در پیشرفت ایران( 

و با حضور برخی از مدیران و مسئولین برگزار شد.
روز  اروندان  گاز  و  نفت  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
پایگاه  بسیجیان  فراخوان  و  تجمع   ،۱۴۰۳ خردادماه   ۲۷ یکشنبه 
مقاومت بسیج شهدای رمضان شرکت نفت و گاز اروندان با موضوع 
حسن  سرهنگ  حضور  با  ایران(  پیشرفت  در  من  )سهم  انتخابات 
جنوب،  نفت-  وزارت  تندگویان  شهید  بسیج  مرکز  فرمانده  باقری 
حجت الاسلام کاظم سواری امام جمعه سوسنگرد و برخی مدیران 

و روئسا و بسیجیان شرکت نفت و گاز اروندان برگزار شد.
در این مراسم سرهنگ باقری ضمن تبریک آغاز دهه ولایت و 
امامت و روز عرفه به خصوصیات و اقدامات مثبت شهید رئیسی و 
بالا بردن سطح ریاست جمهوری در کشور در بین مردم اشاره کرد.
وی با اشاره به اخلاق مداری شهید رئیسی در زمان تبلیغات 
در  رئیسی  خصوصیات  به  توجه  با  مردم  گفت:  گذشته،  انتخابات 
شباهت  بیشترین  که  هستند  دنبال شخصی  به  نیز  انتخابات  این 
را به رئیسی داشته باشد و آن را به عنوان یک الگو قرار داده اند تا 
با انتخاب چنین شخصی امورات کشور روی ریل قبلی و به مسیر 

مثبت خود ادامه دهد.
فرمانده مرکز بسیج شهید تندگویان وزارت نفت- جنوب نقش 
بسیجیان در انتخابات پیش رو را مهم دانست و به تشویق مردم به 
حضور در انتخابات و کمک به انتخاب شخص اصلح توسط بسیجیان 

تاکید کرد.
به  میدان  در  همواره  خواست  بسیجیان  از  همچنین  وی 
خصوص انتخابات آینده حضور داشته باشند تا از هر گونه توطئه یا 

تفرفه افکنی در جامعه جلوگیری شود.
حجت الاسلام کاظم سواری امام جمعه سوسنگرد نیز ضمن 
اشاره به فضایل روز عرفه و آغاز دهه ولایت و امامت، گفت: حضور 
حداکثری مردم در این انتخابات برای کشور بسیار مهم بوده چرا 
که رای مردم پشتوانه ای برای انقلاب اسلامی در بخش های مختلف 

و حتی در سطح جهانی است.
اقوام تاکید کرد و به خصوصیات شهید رئیسی  اتحاد  وی بر 
به عنوان یک شاخص برای انتخاب رئیس جمهور آینده اشاره کرد.

ساخت و ساز غیر قانونی در۴۰ باب ملک 
مسکونی و غیرمسکونی منطقه ۱۹ برچیده شد

رفع خلاف از ساخت و ساز ۴۰ ملک مسکونی و غیرمسکونی 
در ناحیه سه منطقه ۱۹ در راستای صیانت از اراضی و جلوگیری از 
احداث ساختمان های نا ایمن و پرخطر انجام شد.به گزارش روابط 
عمومی شهرداری منطقه ۱۹، مجید دست مرد معاون شهرسازی و 
معماری با اشاره به اینکه اغلب تصرفات به صورت غیرقانونی و بدون 
مجوز در اراضی موقوفات و بی دفاع شهری انجام می شود افزود: 
طی این عملیات از ایجاد درب، کرکره، تیغه، دیواره های ۴۰ باب 
ملک مسکونی و غیر مسکونی غیر مجاز رفع خلاف و با جمع آوری  
ابزار و وسایل ساخت و ساز از ادامه فعالیت آنها جلوگیری شد.این 
مسئول بیان کرد: در محله نعمت آباد خیابان های سهیل، موزاییک 
سازی، طالقانی و پوریای با بازکردن داربست با ادامه فعالیت مقابله 
شد و کنترل به صورت مستمر ادامه دارد.براساس گزارش طی این 
و حریم  عوامل شرکت شهربان  مدیران شهری،  بر  علاوه  عملیات 
بان، عوامل انتظامی کلانتری و یگان حفاظت به همراه تجهیزات و 

ادوات حضور داشتند.

رصد فرآیند پیشرفت پروژه های عمرانی منطقه ۴
شهردار منطقه ۴ تهران در روند بازدید از پروژه های در حال 
اجرای این منطقه گفت: بازدید مستمر از فرآیند پروژه های عمرانی 
از اقدامات مهم مدیریت شهری است که کیفیت و کمیت بالای کار 

را سبب می شود.
اصغر  »علی   ،۴ منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
کمالی زاده« در این بازدید که به همراه معاونین و مدیران شهری 
این منطقه برگزار شد، گفت: مدیریت صحیح شهر نگاه کارشناسانه 
و علمی را می طلبد و این موضوع از اولویت های شهرداری منطقه 
۴ به شمار می رود.وی افزود: نظارت بر فرآیند تکمیل پروژه های 
معضلات  بررسی  جهت  در  شهروندان  به حق  مطالبات  و  عمرانی 
اقدامات  از  یکی  برداری  بهره  زمان  تا  مستمر  به صورت  رو  پیش 

اساسی است که همواره در این منطقه لحاظ می شود.
شایان ذکر است این بازدید شامل سه مرحله رصد پروژه های 
در دست اقدام، بررسی تقاطع های سطح منطقه و وضعیت لایروبی 

و نظافت جوی ها، کانال ها و مسیل های منطقه بود.
شهردار  زاده  کمالی  اصغر  علی  بازدید  این  در  است  گفتنی 
منطقه ۴ به همراه معاونین حوزه ها و جمعی از مدیران شهری از 
پروژه های در حال احداث این منطقه از جمله مرحله بتن ریزی 
پایانه رسالت، پروژه کنارگذر شهرام فر، آسفالت ریزی دلاوران، پایانه 
افق و در حاشیه آن بازدید میدانی از تقاطع های منطقه و بررسی 
دستورات  و  انجام  منطقه  سطح  های  دریچه  و  ها  جوی  وضعیت 

لازم صادر شد.

رصد و پایش طرح الگوی خدمت در منطقه ۱۳
معاون هماهنگی مناطق اداره کل هماهنگی، نظارت و کنترل 
از  منطقه۱۳  در  حضور  با  تهران  شهرداری  مناطق  امور  معاونت 
فعالیت و طرح های مرتبط با الگوی خدمت این منطقه بازدید کرد.
امیر مرشدی  منطقه۱۳،  روابط عمومی شهرداری  گزارش  به 
زاده معاون هماهنگی مناطق اداره کل هماهنگی، نظارت و کنترل 
حوزه  دفتر  مدیر  همراه  به  تهران  شهرداری  مناطق  امور  معاونت 
شهردار، معاونان اجرائی منطقه ۱۳ از فعالیت های مرتبط با طرح 
وضعیت  در جریان  نزدیک  از  و  بازدید  منطقه  این  الگوی خدمت 

اجرایی آنها قرار گرفتند.
محور  یک  ناحیه،  هر  در  خدمت«  »الگوی  طرح  اساس  بر 
معرفی شده که این محورها شامل خیابان سی متری نیروی هوایی، 
خیابان امامت، خیابان پنجم نیروی هوایی و خیابان صفای شرقی 
شهری  محورهای  ایجاد  رویکرد  با  طرح  است.این   ۱۳ منطقه  در 
موضوعات  تمامی  تهران،  شهر  در  زیبایی  و  کارکرد  نظر  از  نمونه 
ترافیکی، عمرانی و خدمات شهری را در برمی گیرد که در این راستا 
مرشدی زاده محورهای مورد اشاره را به طور دقیق پایش و اقدامات 
اجرایی را بررسی و نقطه نظرات و رهنمودهای برای پیشبرد بهتر 
پروژه ها ارائه کرد.معاونان اجرائی منطقه۱۳ نیز در این بازدید، در 
خصوص پیشرفت پروژه ها و مسائل موجود، توضیحات لازم را ارائه 
و بر افزایش تعاملات فی ما بین برای پیشبرد بهتر پروژه ها با در 

نظر گرفتن اصل کیفیت تاکید کردند.

خبرخبر

نیروگاه خورشیدی شرکت توزیع برق استان مرکزی و 
۸ دستگاه اجرایی استان افتتاح شد.

در مراسمی به صورت ویدئو کنفرانسی با حضور وزیر 
نیرو و به منظور استفاده از انرژی پاک و حفظ محیط زیست 
و کمک به پایداری شبکه برق،نیروگاه ۵۲کیلوواتی شرکت 
میزان کل مصرف ساختمان  به  مرکزی  استان  برق  توزیع 
اداری و ۸نیروگاه خورشیدی دستگاه های اجرایی استان به 

ظرفیت ۱۸۰کیلووات به بهره برداری رسید .
در راستای اجرای وظایف قانونی وزارت نیرو در زمینه 
توسعه نیروگاه های تجدیدپذیر و پاک و با هدف اجرای ماده 
۸ مصوبات شورای عالی انرژی کشور، کلیه دستگاه های اجرایی موضوع ماده )۵( قانون خدمات کشوری مکلفند سالانه 
پنج درصد مصرف انرژی الکتریکی خود را تا رسیدن به سهم بیست درصد مصرف سال از طریق انرژی های تجدیدپذیر 

و پاک تامین کنند.
 به منظور اجرایی شدن مصوبه فوق، رویه اجرایی تأمین حداقل بیست درصد برق مصرفی مشترکان مشمول از 
طریق انرژی های تجدیدپذیر و پاک توسط وزیر نیرو ابلاغ شد. مشترکان مشمول از ابتدای سال ۱۴۰۳، پنج درصد 
از برق مصرفی خود را باید از طریق انرژی های تجدیدپذیر و پاک تامین و در طول مدت چهار سال تا بیست درصد 

)سالانه ۵ واحد درصد( افزایش دهند.
در صورت رعایت نشدن این موضوع، انرژی مازاد مصرفی بر اساس حداکثر نرخ تابلوی برق سبز بورس انرژی در 

ماه قبل از صدور صورتحساب مشترکان مشمول، در قبض برق این مشترکان محاسبه خواهد شد.
براین اساس تأمین تمام و یا بخشی از برق مصرفی مشترکان مشمول به یکی از روش ها شامل ساخت نیروگاه های 
تجدیدپذیر و پاک با اخذ مجوزهای لازم برای هریک از ساختمان های  مشترکان مشمول و یا به صورت تجمیعی برای 
چندین ساختمان مشترکان مشمول، خریداری از تابلوی برق سبز، به صورت فیزیکی یا گواهی برق تجدید پذیر و انعقاد 

قرارداد دوجانبه با نیروگاه تجدیدپذیر در چارچوب قوانین و مقررات جاری، امکان پذیر است.

بنایی  روند پیشرفت پروژه های زیر  ساری_ مرآتی: 
با حضور مدیر کل بندر امیرآباد و مدیران عامل شرکتهای 
پیمانکار مورد بررسی قرار گرفت.به گزارش روابط عمومی 
و  بنادر  کل  مدیر   ، امیرآباد  دریانوردی  و  بنادر  کل  اداره 
با   : کرد  اظهار  بازدید  این  حاشیه  در  امیرآباد  دریانوردی 
زیر  های   پروژه  اجرایی  عملیات  آئین  برگزاری  به  عنایت 
بنایی در دولت سیزدهم  که توسط پیمانکاران در حال اجرا 
می باشد و بر اساس برنامه زمان بندی این پروژه ها توسط 
مشاورین ذی صلاح و همچنین تنویر افکار عمومی از روند 
اجرا و پیشرفت پروژه ها ، بازدید های دوره ای از زیر ساخت 
ها و سرمایه گذاری بخش خصوصی  انجام می پذیرد.محمد علی موسی پور گرجی یکی از نکات مهم اجرای پروژه های 
زیر بنایی را تحویل به موقع آن پروژه در مدت زمان تعیین شده بر اساس قرارداد عنوان کرد و گفت : بر اساس سامانه 
CPMS که در سطح سازمان اجرا می گردد ، هر گونه تغییر و پیشرفت باید در این سامانه ثبت گردد و تحت هیچ عنوان 

تاخیر در اجرا مورد پذیرش نخواهد بود و از مشاورین و پیمانکاران خواست از انجام هرگونه بروکراسی و اقدام مضاعف که مدت 
زمان اجرا را تحت الشعاع قرار می دهد پرهیز نمایند تا در موعد مقرر پروژه ها مورد بهره برداری قرار گیرند.مدیر کل بنادر 
و دریانوردی بیان کرد: با بهره برداری از این پروژه های زیر ساختی که در زمان دولت شهید رئیسی در این بندر استراتژیک 
اتفاق افتاده ، حجم تخلیه و بارگیری بطور چشمگیر افزایش یافته و مطمئنا پروژه های در حال ساخت نیز دارای تبعات بسیار 
خوبی برای بندر خواهد بود که از جمله این پروژه ها می توان به انجام لایروبی حوضچه و کانال دسترسی و تعمیرات اساسی 
منجر به توسعه ، تجهیز و نگهداری اماکن و زیر ساخت های بندرامیرآباد اشاره کرد  که می تواند توسعه حمل و نقل ریلی 
را برای تنها بندر شمالی متصل به ریل در پی داشته باشد.وی در پایان ضمن بازدید از پروژه های در حال ساخت عمرانی و 
سرمایه گذاری بخش خصوصی دستوراتی را جهت تکمیل  این پروژه های مهم صادر تا  با بهره برداری آنها شاهد رشد تخلیه 
و بارگیری ، افزایش ظرفیت ترانزیتی ، پذیرش نگهداری و انبارش کالاهای اساسی و فله و افزایش ظرفیت پهلودهی و پذیرش 

کشتی ها با هدف و تحقق توسعه اقتصاد دریا محور باشیم

افتتاح نیروگاه خورشیدی توزیع برق استان مرکزی 
با حضور وزیر نیرو

 روند پیشرفت پروژه های زیر بنایی 
بندر امیرآباد مورد بررسی قرار گرفت

گفت:  آذربایجان  فولاد  انجمن  رئیس  مسلمی:    – صنعت  اخبار 
دیپلماسی فعال اقتصادی در کشور وجود ندارد.

نوید نواده اباذر در نشست خبری با اصحاب رسانه در تبریز با اعلام این 
مطلب، افزود: هر سال هزاران دلار برای حضور در نمایشگاه های بین المللی 
بخشنامه های  و  تحریمی  خود  اما  می دهیم  انجام  صادرات  و  بازاریابی  برای 

لحظه ای مانع از صدور این محصول می شود.
وی اضافه کرد: ایران تنها تولید کننده فولاد در دنیا نیست و اگر نتوانیم 

نیاز بازار دنیا را تامین کنیم به راحتی این بازار را از دست می دهیم.
بخش  تولیدی  واحدهای  مشکلات  به  آذربایجان  فولاد  انجمن  رئیس 
برق  و  میلیاردی، صادرات  از جمله جرایم چندصد  عرصه  این  در  خصوصی 

اشاره و بر لزوم رفع این مسائل تاکید کرد.
نوید نواده اباذر اظهار کرد: اگر این مشکلات برطرف نشود تاریخ از بین 

رفتن صنعت فولاد بخش خصوصی جلوتر کشیده می شود.
وی با بیان اینکه مسیر موجود و تصمیم گیری هایی که انجام می شود 
به تعطیلی این بخش و صنایع پایین دستی منجر خواهد شد، افزود: با وجود 
دست اندرکاران  به  مختلف  های  زمینه  در  متفاوت  نامه   ۱۱۹ و  هزار  اینکه 
اما همچنان مشکلاتی  ایم  را گرفته  از مشکلات  بسیاری  نوشته ایم و جلوی 

داریم که اساسی هستند و متاسفانه عزمی برای حل آنها وجود ندارد.
رئیس انجمن فولاد آذربایجان به تلاش های انجمن برای رفع مشکلات 
از  یکی  تخصصی  و  بین المللی  نمایشگاه های  برگزاری  گفت:  و  کرد  اشاره 
راهکارهای برون رفت از این مشکلات به ویژه در زمینه بازاریابی و صادرات 
است از این رو برنامه ریزی کردیم تا بیست و یکمین دوره نمایشگاه صنایع 
تبریز  در  خارجی  و  داخلی  برترین های  حضور  با  را  »متافو«  تبریز  فولادی 

برگزار کنیم.
نواده اباذر ادامه داد: این نمایشگاه ۱۲ تا ۱۵ تیرماه سال جاری و پس از 
انتخابات ریاست جمهوری برگزار می شود که امیدواریم با کمک رسانه ها این 

رویداد مهم صنعتی در خلال خبرهای انتخابات ریاست جمهوری گم نشود.
دیگر  نیز  را  کشورها  سایر  در  بین المللی  نمایشگاه های  در  حضور  وی 
پارسال  از مشکلات عنوان کرد و گفت:  برون رفت  برای  انجمن  این  راهکار 
سومین دوره حضور و امسال نخستین دوره با حضور انجمن فولاد آذربایجان 
استانبول  در  امسال  ماه  شهریور  که  است  ترکیه  اکسپو  متال  نمایشگاه  در 

برگزار خواهد شد.
رئیس انجمن فولاد آذربایجان با بیان اینکه حضور در این گونه نمایشگاه ها 
کمک بزرگی به صادرات فولاد می کند، افزود: صنعت فولاد در آذربایجان که 
در اختیار بخش خصوصی است بیشترین تولید، اشتغال و صادرات را دارد اما 

کمترین حمایت از آن می شود و متاسفانه کسی صدای ما را نمی شنود.
نواده اباذر گفت: تصمیم گیری ها طوریست که نتوانیم بخش خصوصی 

قوی داشته باشیم و حتماً باید یک طرف تولید بخش دولتی باشد.
وی به مشکل صادرات و قطعی برق در صنعت فولاد آذربایجان اشاره کرد 
و گفت: نامه های زیادی در این موارد نوشته ایم اما تاکنون نتیجه نگرفتیم و 
مسیری که پیش رو داریم به طور یقین به تعطیلی این صنعت خواهد انجامید.

وی به مصرف ۱۵ میلیون تن فولاد در کشور اشاره کرد و گفت: نیاز است 
مازاد تولید که حدود ۲۰ میلیون تن است صادر شود اما موانعی که در این 

مسیر وجود دارد اجازه آن را نمی دهد.
زور  به  می دهیم  که  تخفیفاتی  و  فروختن  قیمت  زیر  با  داد:  ادامه  وی 
بازاری را پیدا می کنیم اما بخشنامه های خلق الساعه دو خطی همه چیز را 

به هم می زند.
رئیس انجمن فولاد آذربایجان ادامه داد: تا پارسال مفری برای صادرات 
بود و به رغم همه مشکلات، برای کالایی که می دادیم به نحوی دلار یا طلا 
می گرفتیم تا اینکه در اسفند ۱۴۰۲ در جلسه تصمیم تصمیم گیری ۴ ساعته 
با موضوع صادرات و رفع تعهد ارزی چرخه فولاد، این فرصت را نیز از دست 

دادیم.
نواده اباذر افزود: در سال ۱۴۰۱ حدود ۴۵۰ میلیون دلار صادرات داشتیم 
که این رقم در سال گذشته به نصف کاهش یافت و در فروردین امسال و در 

مقایسه با سال قبل آن ۸۶ کمتر شده است.
وی بیان کرد: انجمن فولاد آذربایجان صدای بخش خصوصی بوده و و 
انجمن  این  دوستدار  دولتی ها  برخلاف  عرصه  این  در  فعال  بخش خصوصی 

هستند.
این  نجومی  قبوض  و  برق  قطعی های  آذربایجان،  فولاد  انجمن  رئیس 
بخش را دیگر مشکل این صنعت اعلام کرد و گفت: دی ماه پارسال بود که 
اضافه شد که چنین  فولاد  مبالغی روی قبض صنایع  و ۱۴،  ماده ۱۶  طبق 

تصمیم گیری هایی در هیچ کجای دنیا و هیچ اقتصادی مورد قبول نیست.
تولید شده و فروخته شده است چگونه  اباذر گفت: وقتی کالایی  نواده 

می توان هزینه اضافی ناشی از افزایش قیمت برق را از مصرف کننده گرفت.
وی ادامه داد: اگر برق نیست باید برای همه نباشد چگونه می توان انتظار 
داشت که فولادی ها سه ماه تولید را متوقف کنند باید ما نیز مثل بقیه صنایع 

حداکثر یک روز در هفته تعطیلی داشته باشیم.

با  گفت:  بوشهر  پزشکی  علوم  دانشگاه  رییس  حیدری:  بوشهر-رضا 
تلاش دولت سیزدهم، تعداد تخت های درمانی اعصاب و روان در این استان 

۳۰۰ درصد افزایش یافت.
دکتر حسن ملکی زاده  در جمع خبرنگاران اظهار کرد: در استان بوشهر 
هشت هزار و ۵۰۰ نفر کادر سلامت، ۲۳۰ عضو هیأت علمی دانشگاه علوم 

پزشکی و ۲ هزار و ۵۰۰ دانشجو داریم. 
وی با بیان اینکه یکی از عقب ماندگی های استان بوشهر از دیرباز کمبود 
زیرساخت های درمانی بوده است اضافه کرد: تا پیش از دولت سیزدهم هزار 
و ۶۷ تخت درمانی دانشگاهی و در مجموع هزار و ۵۷۰ تخت دانشگاهی و 

غیردانشگاهی داشتیم.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر بیان کرد: نسبت تخت به هزار نفر در 
کشور ۱.۷ بود و این نسبت در استان بوشهر ۱.۲ بود که با همراهی گسترده ای 

که صورت گرفت تلاش شد این نسبت بهبود یابد.
افزایش ۸۰۰ تخت درمانی جدید در استان

و  داد  خبر  بوشهر  استان  در  جدید  درمانی  تخت   ۸۰۰ افزایش  از  وی 
این تعداد تخت ها معادل ۸۰ درصد کل تخت های درمانی  خاطرنشان کرد: 
در  بیمارستانی  تخت  مطالعات ۲۰۰  است. همچنین  بوده  استان  در  مستقر 

کنگان و ۱۱۰ تخت در عسلویه انجام شده است.
دکتر ملکی زاده از تلاش برای ایجاد بیمارستان قلب در بوشهر خبر داد 
و افزود: در حال رفع مشکلات ملکی هستیم و امیدواریم در سریع ترین زمان 

شاهد رفع مشکل و پیشبرد اهداف مد نظر باشیم.

وی گفت: در حوزه اعصاب و روان ۲۰ تخت در بوشهر و ۱۰ تخت در 
حوزه  این  به  جدید  تخت   ۹۶ گرفته  صورت  تلاش  با  که  داشتیم  برازجان 
اضافه می شود تا تعداد تخت های اعصاب و روان در استان بوشهر ۳۰۰ درصد 

افزایش یابد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر با اشاره به خرید ۲۰۰ میلیارد تومان 
برای  پیشرفته ای  تجهیزات  کرد:  تصریح  بوشهر  استان  در  درمانی  تجهیزات 

استفاده در مراکز درمانی استان بوشهر خریداری و به کارگیری شده است.
بوشهر قطب تشخیص و درمان سرطان کشور

وی با بیان اینکه ناوگان اورژانس استان بوشهر نیازمند نوسازی است، به 
هزینه های بالای اورژانس هوایی اشاره کرد و افزود: اقدامات بسیار خوبی برای 

ارتقای خدمات اورژانس در استان انجام شده است.
دکتر ملکی زاده با بیان اینکه در حوزه بهداشت و پیشگیری نیز اقدامات 
خوبی را داشته ایم افزود: تزریق ۲ واکسن جدید اضافه شده است که می تواند 

نقش مهمی در پیشگیری داشته باشد.
وی تاکید کرد: استان بوشهر به قطب تشخیص و درمان سرطان در کشور 

تبدیل شده و شاهد دستاوردهای بزرگی در این زمینه است.

فرصت  به  اشاره  با  منطقه  این  درآمدی  کمیته  در   ۱۱ منطقه  شهردار 
اندک باقی مانده برای تسهیلات تشویقی بند )ت( مربوط به عوارض ماده صد 
تأکید  مساجد  مردمی  دیدارهای  در  همه جانبه  و  نهایی  اطلاع رسانی های  بر 

کرد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه ۱۱، تازه ترین جلسه کمیته 
معاونان،  منطقه،  شهردار  موسوی،  سیدمحمد  حضور  با   ۱۱ منطقه  درآمد 
شهرداران نواحی ۴گانه و رؤسای ادارات درآمد، حقوقی، صدور پروانه، اجرای 

احکام و برخی دیگر از مدیران ارشد شهری این منطقه برگزار شد.

در این جلسه که مهم ترین دستور آن، وصول مبالغ تعیین شده به تفکیک 
نواحی ۴گانه بود، مقرر شد نواحی چهارگانه با  هماهنگی معاونت شهرسازی 
نسبت به ارائه برنامه درآمدی کوتاه مدت، میان مدت و بلند مدت برای طرح 
درکمیته درآمدی به معاونت مالی اقدام کنند.موسوی، شهردار منطقه نیز با 
اشاره به فرصت اندک باقی مانده برای تسهیلات تشویقی بند )ت( مربوط به 
عوارض ماده صد بر اطلاع رسانی های نهایی و همه جانبه در دیدارهای مردمی 

مساجد تأکید کرد و گفت: گزارش نهایی در این حوزه، متعاقباً ارائه شود.
از دیگر مصوبات این جلسه، پیگیری اقدامات انجام شده در زمینه تخلفات 

ممیزی مرحله ششم و ارائه به معاونت مالی برای ارسال به اداره کل تشخیص، 
پروانه  بالا و بحث صدور  پیگیری تخلفات شناسایی شده املاک دارای متراژ 
املاک سطح محدوده، بررسی ظرفیت املاک متعلق به شهرداری برای اجاره، 
فروش و مشارکت و اعلام نتیجه توسط نواحی، به روزرسانی اطلاعات و مبالغ 
پرونده های آرای ماده صد که دارای جرایم ریالی اند، توسط اداره اجرای احکام 
اداره درآمد  به  از ظرفیت کمیسیون ماده ۷۷ و ارسال لیست  برای استفاده 
و پیگیری لازم برای صدور سند تک برگ املاک متعلق به شهرداری توسط 

اداره املاک بود.

با توجه به تعدد پل های مکانیزه عابر پیاده در منطقه ۹ و نیاز به نگهداشت از 
تجهیزات پلکان های برقی جهت عدم سرقت، نسبت به احداث اتاقک نگهبانی در 
خیابان آزادی اقدام شد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه ۹؛ سید محمد 
رحیم مرتضوی شهردار منطقه گفت: منطقه ۹ از جمله مناطق شهری است که با 
توجه به وسعت آن، تعداد پل های عابر پیاده مکانیزه قابل توجهی را دارا است.وی 
افزود: وجود پل های عابر پیاده مکانیزه و پلکان های برقی که جهت سهولت تردد 

شهروندان از معابر بزرگراهی طراحی شده در کنار مزایای آن برای شهروندان با 
معضلاتی جهت مجموعه شهری مواجه شده است.شهردار منطقه ۹ عنوان کرد: 
علاوه بر هزینه های بالای تعمیر و نگهداری، سرقت تجهیزات آنها که در جهت 
خدمت بهینه به شهروندان در معابر مختلف با نیازسنجی و کار تخصصی ایجاد 
شده، می طلبد تا نسبت به مراقبت ویژه از پل های مذکور اقدام کرد.مرتضوی تاکید 
کرد: در همین راستا معاونت فنی و عمرانی شهرداری منطقه ۹ نسبت به احداث 

اتاقک شکیل جهت نگهبانی در جنب پل موسوم به فتح المبین)ایستگاه بی آر تی 
استاد معین( و مشرف به میدان آزادی، اقدام کرده است.وی در خاتمه یادآور شد: 
در نظر است تا همچنین نسبت به احداث اتاقک های نگهبانی در سایر پل های مکانیزه 
منطقه ۹ به زودی اقدام لازم را به عمل آوریم.لازم به ذکر است منطقه ۹ به عنوان اولین 
منطقه شهری بوده است که نسبت به اجرای این طرح که توسط معاونت فنی و عمرانی 

اجرا شده، اقدام کرده است.

رئیس انجمن فولاد آذربایجان:

دیپلماسی فعال اقتصادی در كشور وجود ندارد

افزایش ۳۰۰ درصدی تعداد تخت های درمانی اعصاب و روان در بوشهر

برنامه درآمدی كوتاه مدت، میان مدت و بلندمدت نواحی منطقه ۱۱ ارائه شد:

اطلاع رسانی  تسهیلات تشویقی بند )ت( عوارض ماده صد در دیدارهای مردمی مساجد

شهردار منطقه ۹ خبر داد:

ساماندهی پل های مکانیزه عابر پیاده با احداث اتاقک های نگهبانی
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 افزایش 
52 هزار متر 
مربع فضای 
درمانی، بهداشتی 
و آموزشی در 
دولت سیزدهم

دکتر شهرام صیادی،  اخبار صنعت-عاطفه کمالی روستا: 
دستاورد  و  اقدامات  از  بخشی  البرز  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
های دانشگاه در حوزه عمرانی و توسعه فضاهای فیزیکی در دولت 
سیزدهم تشریح کرد.رئیس دانشگاه با بیان اینکه در دولت سیزدهم  
،فضاهای درمانی ، آموزشی و بهداشتی استان ۵۲  هزار متر مربع 
افزایش داشته است گفت : نهضت بیمارستان سازی در استان  و 
افتتاح آن ها  از سرگیری پروژه های  نیمه کاره بخش سلامت و 
از  بیمارستان ۲۶۰ تختخوابی شهید سلیمانی  فردیس یکی  مثل 

دستاورد های مهم و جهادی این دولت بود.

بیمارستان شهید عجمیان کمالشهر   داد:  ادامه  دکتر صیادی 
 ۷۰ با  اکنون  و   رسید  سیزدهم  دولت  به  درصدی   ۵ پیشرفت  با 
درصد پیشرفت در حال تکمیل است و بیمارستان ۳۰ تختخوابی 

شهرستان طالقان ۴۵ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
وی ادامه داد :  ۴ خودروی کمک دار برای ارائه بهتر خدمات 
درمانی در مناطق صعب العبور خریداری شد و  ۱۴ پایگاه اورژانس 
و  ۲۱ مرکز ، پایگاه و خانه بهداشت در استان  احداث و راه اندازی 
شد  و همچنین دانشکده خیر ساز پزشکی البرز با زیر بنا ۲۲ هزار 

متر مربع با حضور شهید جمهور آیت الله رئیسی افتتاح شد.


